
Eidsvoll, 22.10.2021 

KVARTALSRAPPORTER Q1, Eidsvoll RK 
 

1 Programkomite 
Jan Anders Aalborg <Jan.Aalborg@bdo.no> 
lø. 09.10.2021 09:21 – med ajourhold 24.10.2021 

 
Til: Per Kristian Trøen; Arne Sundli (arne.sundli@gmail.com); Pål E. Lorentzen+ 3 andre 
Kopi: Du; ingunn.gresslien@sas.no; Bjørn Bjerke 
 
Komiteen fungerer veldig bra og gode ideer og programmer blir diskutert i det vide og det 
brede. Anita har foreløpig måtte melde at hun er forhindret fra å delta, men vil komme 
sterkere tilbake. 
 
Program frem mot årsskiftet:  
 

Dato Tema 

06.09 MEV 350 år ved Haaken Eric Mathiesen 

13.09 Ikke møte pga. Stortingsvalg 2021 

20.09 Fra båtrace i Quatar og Florida til koordinering av koronavaksineringen i Eidsvoll ved Gro L. 
Helgesen 

27.09 Fårikålaften, egen påmelding sendes ut 

04.10 • Club Visioning-fasilitator deltar på klubbmøtet og gir medlemmene en orientering om hva 
Club Visioning er. 

• Fra Norges største kjøpesenter til 145 stengte butikker og 1400 permitterte - en historie 
fra virkeligheten, ved Per Kr. Trøen 

11.10 EUB - lokalavis i 2021 og årene framover, ved ansv.redaktør Bjørn-Inge S. Rødfoss 

18.10 Digitale Eidsvoll – Lokalhistorie inn i fremtiden ved leder Bjørn Hytjanstorp – med tre timers 
varsel: avbud pga. sykdom, det ble isteden «pratemøte» med gode samtaler om klubben vår 
og klubbens fremtid  

25.10 Club Visioning møtet – utvidet møte 3 timer (kl 18-21) 

01.11 Nominasjonsvalg - deretter status fra: Programkomiteen ved Jan Anders Aalborg, 
Møtekomiteen ved Ingunn Gresslien, PR-komiteen ved Rune Søgnen og Rekruttering ved 
Rune Østby Hansen    

08.11 Joar Hoel Larsen - Joar Hoel Larsen, tidligere NRK-utenrikskorrespondent i USA og Latin- 
Amerika: USA, hva skjedde? Om bakgrunnen for den situasjonen vi ser i dag. 

15.11 Club Visioning ettermøte 

22.11 Peismøter med avsluttende Club Visioning arbeid 

29.11 Stortingsrepresentant Tone Trøen (foredrag). Servering av sylte og lefse på møtet 

06.12 Årsmøte 
13.12 Foredrag om akevitt ved Marthe Bøhn som har laget Juleakevitten Gullmunn. 

20.12 Julemøte. Eidsvoll kirke kl. 19:00 ved sokneprestTerje Kjølsvik og musikalske innslag og 
deretter kl. 19:30 på Breidablikk, juletallerken og sosialt samvær. Egen påmelding sendes ut 

 
Jeg setter Audun på kopi slik at han kan formidle programkomiteens arbeid til styret. 
Bjørn Bjerke oppdaterer programmene på vår nettside. 
  
Med vennlig hilsen 
Jan Anders Aalborg, leder programkomiteen, Mobil +47 906 84 054 
  



 

2 Møte- og festkomiteen 
 
Ingunn.Gresslien@sas.no, to. 30.09.2021 22:02 

 
Til: Du, President Audun Langhelle Aalborg 
  
Kvartalsrapport  Møte -og festkomiteen  
v/Leder Ingunn Gresslien 
Eidsvoll Rotary Klubb  
  
I dette Rotary-året består denne komiteen av Petter Helgesen, Margun Verlo, Eivind Olsrud, 
Roy Nilsen , Vidar Engen, Knut Kårstad og Ingunn Gresslien  . 
Våre møter avholdes hver mandag kl 19:30 i møtelokalet Breidablikk. 
  
Komiteen er satt opp i turnus med fordeling  på 3 pr møte. 
Fremmøte for komiteen er satt til  kl 18:30. 
Kaffe og servering er klar fra kl 19:00 . 
  
Dette året har vi valgt å sette fokus på lokale råvarer og tradisjonsrik mat og oppskrifter. 
Om det er mulig så tar vi også råvarer og mattradisjoner som er typiske for årstiden -og 
kanskje med en relasjon til tema for kvelden. Under dette arbeidet har vi avdekket både 
birøktere og pølsemakere blant våre medlemmer !  Dette styrker samholdet i klubben på 
en  ny måte og gleder både de som lager -og oss som smaker!   
  
Det er ut fra dette satt at en gang pr måned serverer vi dette teama i våre klubbmøter. 
Øvrige klubbkvelder toner vi tilbudet noe ned ,men dog samme fokus / tema. 
  
For å få et vellykket  resultat av dette er vi i tett og god dialog med Programkomiteen og 
Presidenten.  
Jeg setter opp vår turnusliste etter vårt program. Dette sendes ut til komitemedlemmene og 
oppgaver /ansvar/ innkjøp fordeles. 
  
Til kvartalsrapporten gir vi følgende innspill fra vår komite: 

• Hva ønsker du/dere/komiteen å oppnå? Til de av dere det gjelder: Prøv å spisse dette 
budskapet slik at det egner seg å legge ut på Club Central.  

At hver og en av våre medlemmer og gjester skal føle seg velkommen og sett. Etter 
Pandemien hvor vi alle har vært mer isolert og alene, er det viktig å kunne vise hverandre at 
vi nå verdsetter å kunne møtes fysisk igjen. De små gode møter, samtaler og de viktig faglige 
tema er veldig viktig for god trivsel, god klubbtilhørighet og en levedyktig klubb og god helse 
for både klubben og hver og en av oss som medlemmer.  

• Hvordan har du/dere tenkt å komme dit? 
Godt samarbeid med hele klubben ,men mest Programkomiteen. Deretter god planlegging . 
Til sist gjennomføring. 
Disse tre nøkkelord vil ta oss frem til det vi i Møte -og festkomiteen har som fokus og tema 
for våre møter dette året. 

• Hvor langt er dere kommet? 
Så lagt har dette opplegget fungert godt. Vi har lagt noen planer for hele året. Den endelige 
månedsplan fastsettes når Programkomiteen har fått sine program bekreftet. Jeg setter opp 
ny arbeidsplan for hver måned. 

mailto:Ingunn.Gresslien@sas.no
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frcc.rotary.org%2F%23%2Fdashboard&data=04%7C01%7C%7C21b2a6eddbd94e5d647b08d9844d3fc3%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637686289582629195%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=Bp2YW3y%2BbGgQUOidlOffVSql6c4GwKs7d4qjT%2BWUlvM%3D&reserved=0


Jeg har i tillegg regelmessig dialog og møter med mine medlemmer slik at 
månedsprogrammet med arbeidsansvar er forankret. 
Vi disponerer kjøkkenet og har ansvar for rydding og oppvask etter møtene. Vi avleverer 
møtelokalet slik vi kommer til det og har tett dialog med Husansvarlig på Breidablikk. 
  
Håper dette er dekkende for det du legger inn for klubben i en kvartalsrapport fra Møte .-og 
festkomiteen. 
Om du trenger mer utdypende info eller eksempler på vårt månedsprogram, gir du meg 
beskjed, Audun. 
  
Vh Ingunn 
 
 

3 Medlemskomiteen 
 
Kvartalsrapport 
Rune Østby Hansen <ruche@online.no> 

lø. 02.10.2021 12:37  

Til: Du 
 
Hei Audun. 
 
Vi har snakket litt sammen, målsetningen er den samme som fra starten. Vi har utarbeidet 
følgende korte og konsise svar til rapporten: 
  
Medlemskomiteen har så langt tatt initiativ til å invitere 2 gjester som kan være potensielle 
nye medlemmer. Disse deltok på møte mandag 20. september. 
Det er ut fra terminlista ikke den beste sesongen for å invitere gjester, da vi ut fra 
møtekalenderen på hjemmesiden vår kun har ett møte til før jul med ekstern foredragsholder 
den 8. november. Ut over dette er det mye internt som ikke er egnet for gjester, 3 møter med 
Club Visioning, nominasjon, årsmøte og juleavslutning. 
Det er dog noen åpne mandager der vi håper det blir interessante tema for å holde disse 
varme, og forhåpentligvis få med noen til. 
  
Medlemspleie er et annet viktig tema, og der er det viktig at i det minste komiteens 
medlemmer går foran med et god eksempel og sørger for at alle nåværende medlemmer 
føler seg velkommen og finner seg godt til rette i klubben. 
  
Sist, men ikke minst, skal vi sammen med PR-komiteen, og etter godt innspill fra presidenten, 
produsere en liten infofolder i lommeformat som alle medlemmer kan ha med seg. Denne 
kan gis til potensielle nye medlemmer, slik at de kan lese seg opp innimellom møtene de er 
gjester på. 
 
Mvh. 
 
Rune Østby Hansen, 406 24 184 
  



 

4 Omdømme (PR & CICO) 
Kvartalsrapport, Q1 

 

Rune Søgnen <runeks@msn.com> 
ti. 05.10.2021 14:48 

 
Til: Du 
Kopi: Bjørn Bjerke (bjornbj@gmail.com) 
 
Vedlegg: Målbilde omdømme_PR.pptx (41 kB); fire ppt-bilder.  

 
Hei Audun 
 
Sammen med Bjørn Bjerke har vi avholdt første møte i våre komiteer. Dette var forøvrig et 
godt og produktivt møte, med engasjerte og flinke folk      
 
Vedlagt finner du et foilsett der vi i våre komiteer foreslår en målsetning for arbeidet med 
omdømme, samt en vurdering av hvilke plattformer vi skal benytte, til hvilke saker. Vi ønsker 
en tilbakemelding fra styret om vi er på riktig kurs, eller om det er noe som bør justeres, evt 
om det er noe som mangler      
 
På bakgrunn av komitemøtet har vi allerede gjort en endring vi håper dere setter pris på. 
Etter hvert møte legger vi ut en kort sak om tema på dagens møte på den åpne Facebook 
siden vår, en kort tekst med noen gode bilder. Vi håper at dette kan virke positivt inn på 
klubben på sikt      
 
I tillegg ønsker vi innspill fra styret på mulige mediesaker/saker styret ønsker å promotere 
spesielt i året som kommer. Her kan jeg få innspill på e-post, evt at dere fyller ut foil nr 4 i 
presentasjonen og sender tilbake. Når det gjelder mulige saker fra komiteene så tenkte jeg 
at det var mulig å fange noe opp på komiteledermøtet senere denne måneden. 
 
Jeg tror denne teksten, sammen med foilene vedlagt skulle svare ut kvartalsrapporten. 
 
Ta kontakt dersom du har noen spørsmål. Forøvrig må jeg beklage at jeg er noen dager sen 
med rapporteringen 
 
Mvh, Rune 
 
Vedlegg: 

 
Figur 1 



 
Figur 2 

 

 
Figur 3 

 
Figur 4  



 

5 Prosjekter_klubben 

 
STATUSRAPPORT «PROSJEKT KLUBBEN» (pengeinnsamling) 
 
Vår ref.: Deres ref.:   Saksbehandler: Dato: 

[000/0-00]  [0000]  Morten Kristoffersen 
 
03.10.2021 
 

Det vises til bestilling om statusrapport i prosjektet, med frist 01.10.2021. 
 
«Prosjekt klubben» har følgende medlemmer Trude Aalborg-Langhelle, Bjarne Nordli, Ronald Berg Jan-Willy Aalborg og 
Morten Kristoffersen. Prosjektet hadde oppstartsmøte 16.august. 
 
Oppgavene til prosjektgruppen er å finne alternative inntektskilder i tillegg til produksjon av Eidsvollkalenderen. 
Gjennom høsten er det kun fokusert på kalenderen. 
 
Når det er tid for oss i prosjektet, alternativt som et spørsmål til medlemmene når club visioning gjennomføres, vil vi 
forespørre medlemmene om forslag til alternative inntektskilder. Ønsker et engasjement også fra øvrige medlemmer i 
Eidsvoll Rotary. Ønskelig at dette er en mulighet i club visioning-møtet 25.oktober. 
 
For å sikre utgivelsen av Eidsvollkalenderen, er vårt hovedfokus frem til nytt år blir å få utgitt kalenderen. 
 
Som nevnt i forrige rapport blir temaet for kalenderen 2022: «Veinavn med navn historiske personer». Veiskilt,kart, 
bilde av person og en beskrivelse av personen innen hver måned. 
 
Vårt arbeid konsentrerer seg om følgende veier: 

• Aksel Bråtens veg 

• Dr Maltes veg 

• Gunvald Andersens veg 

• Hans Borgersens veg 

• Hans Aanruds veg 

• Kammer Herre Fayes veg 

• Lars Tønsagers veg 

• Lt. Møllers veg 

• Marte Marjas veg 

• Martin Johansens veg 

• Mor Karines veg 

• Prost Krags veg 

Vi har forsøkt å finne aktuelle veger spredt ut i hele bygda. Dal, Bøn (Nygård), Råholt, Hammerstad, Sundet og Langset 
(Minnesund) er nå representert. Feiring var vanskelig å finne noe aktuelt. 
 
Når det gjelder trykkeri har vi samme kontaktperson som i fjor, Reklamehuset v/Åge Bakken. Han ønsker at arbeidet 
skal utføres som i fjor, med første oversendelse når det meste er klart. 
 
Når det gjelder tekst til kalenderen, så vil vi arbeide med kvalitetssikring frem til første oversendelse til trykkeri. Noen 
av vegene er utfordrende, så vi har kontaktet Eidsvoll Historielag v/leder Rolf Anker Thon. Han anbefalte oss et av sine 
medlemmer, som også er Rotarymedlem, Arne Sundli. Han vil bistå oss litt nå i innspurten. 
 
Tekst som skal inn i kalenderen, signert president og prosjektleder, er utarbeidet, og sendt presidenten i egen 
forsendelse. 
 
Det er utarbeidet en foreløpig tidsplan for Eidsvollkalenderen frem til utgivelse. Denne tidsplanen er ikke endelig, og 
ansvarlige for de ulike punktene vil bli innarbeidet etter hvert som arbeidet går fremover.  
 
 
 
 



Tidsplanen slik den nå foreligger er: 

Aktivititet Kommentar Tidsfrist Ansvarlig Status 

Oppstartsmøte Gjennomført 16.08.2021 16.08.2021 Morten K Utført 

Tema kalender Finne Tema - Veier med navn av 
historiske personer 

16.08.2021 Alle Utført 

Gatenavn Prosjektgruppen finner noen veier 
hver som vil være aktuelle for 
kalenderen. Geografisk fordeling 
av Eidsvoll mellom 
prosjektdeltakerne for å finne 
aktuelle gatenavn. Nytt møte i 
prosjektgruppen 23.08.2021. 

23.08.2021 Alle Utført 

Foto til kalender  20.09.2021 Alle Fortsatt i prosess, 
nærmer seg ferdig 

Tekst til kalender  01.10.2021 Alle Fortsatt i prosess, 
nærmer seg ferdig 

Kontakt og avtale 
med trykkeri 

Prosjektleder mottar oversikt fra 
fjorårets leder Jan Anders Aalborg 

01.09.2021 Morten Utført 10.09 

Annonsører Prosjektleder mottar oversikt fra 
fjorårets leder Jan Anders Aalborg 

15.09.2021 Morten Mottatt 

Kontakte mulige 
salgssteder 

Sjekke ut mulig salg ved Amfi m.m 01.10.2021  Ikke startet opp 

Avtale annonsører Foreta forespørsel til de som var 
med i fjor, eventuelt nye 

15.10.2021  Ikke startet opp. Liste 
for foresp er klar, etter 
mottak fra fjorårets 
leder. 

1. korrektur Endelig dato avklares med 
trykkeri 

22.10.2021  Legges opp ut fra 
utgivelse 

2. korrektur Endelig dato avklares med 
trykkeri 

05.11.2021  Leggs opp ut fra 
utgive4lse 

Kalender ferdig  15.11.2021   

Utdeling til 
medlemmene 

Her angitt dato. Når møteplan er 
klar kan også påfølgende møte 
være aktuell. 

22.11.2021   

Kalendersalg Oppstart salgssteder lørdag 
27.11. 

18.12.2021  Ikke avklart 

 
Som det fremgår av tidsplanen, vil det bli stor aktivitet de neste 6-7 uker. 
 
Prosjektleder opplever gode prosjektmøter med engasjerte medlemmer, og er positiv til at Eidsvollkalenderen skal 
komme ut med god kvalitet til rett tid. 
 
 
 
Eidsvoll, 03.10.2021 
Morten Kristoffersen 
Prosjektleder 

 
  



 

6 Prosjekter_lokale (bygda) 
 
Kvartalsrapport for prosjektkomiteen for lokale støttetiltak 
Per Kristian Trøen pk.troen@olavthon.no, ma. 04.10.2021 17:00 

 
Til: Du 
 
Komiteen har hatt et fysisk møte hvor komiteens mandat ble diskutert. 
Dette var i henhold til innspill fra President Audun og kasserer Hans Eirik. 
  
Eidsvoll Rotaryklubb har i mange år bidratt med midler til ulike små og store lokale prosjekt. 
Alle prosjektbidrag bør ha en intensjon om å profilere Eidsvoll Rotary på en best mulig måte. 
I henhold til årets president sine intensjoner, har komiteen for lokale prosjekt (Karin Hägg, 
Erik Holum, Knut Bergerud og undertegnede) besluttet å invitere alle klubbens medlemmer 
til å komme med forslag på aktuelle lokale prosjekt som klubben kan støtte i inneværende 
Rotarysesong. I en så vidt stor Rotaryklubb som Eidsvoll Rotaryklubb finnes det garantert 
mange gode ideer til aktuelle prosjekt. 
  
Tidligere har klubben støttet både lyssetting av «Den Knelende Soldat» og Camilla Collett-
statuen, informasjonstavler på Tingvoll, scene ved Eidsvoll 1814, stilkonkurranser osv.,osv. 
Hva kan være årets prosjekt?  
Er det hvilebenker på kirkegårdene et par steder i Eidsvoll? Er det å lage en natursti et sted i 
Eidsvoll? Merke en tursti et sted i Eidsvoll? 
Kostnadsnivået på et lokalt prosjekt kan være fra kr.5.000 til kr.15.000. 
Vi ønsker å involvere alle klubbens medlemmer i denne prosessen, på en mye tydeligere 
måte enn hva som har vært tidligere. 
  
Komiteen har valgt Karin Hägg – K_Hagg@hotmail.com til forslagskoordinator, 
og undertegnede som komiteleder, vil sende ut spørreskjemaet så snart vi får presidentens 
godkjennelse. 
  
Vi venter i spenning på kreative forslag fra klubbens medlemmer. 
Vår intensjon er at de tiltak/prosjekt vi støtter i årets Rotaryår, skal profilere Eidsvoll Rotary 
på en positiv måte. 
  
Beklager denne sene skriftlige kvartalsrapporten. 
  
Med vennlig hilsen  
Per Kr. Trøen 
+47 970 44 236 /  
pk.troen@olavthon.no 
 
 

7 Prosjekter_internasjonale 
 
Frank Fodstad overtok som leder for denne komiteen den 10.10.21 etter at Ola Steinsrud ba 
seg entlediget.   

mailto:pk.troen@olavthon.no
mailto:K_Hagg@hotmail.com
mailto:pk.troen@olavthon.no


 

8 Prosjekter_ungdom/RYLA 
 
Eidsvoll Rotary 2021/2022 Komité for ungdom/RYLA  

Eidsvoll 4. oktober 2021  
 

Til styret i Eidsvoll Rotary  
 
Sak om ungdomsutveksling med forslag til vedtak  
 
Det vises til presidents månedsbrev hvor han referer Øyvind N. Bråten, District Youth 
Exchange Officer «Ungdomsarbeid holder klubben ung!».  
 
Komitèen er helt enig med Bråten.  
 
Videre bør det være kjent at det de siste årene har vært utfordrende, i vår klubb, å få 
vertsfamilier på banen. Komitèen mener det er grunnmuren for en vellykket utveksling.  
 
Før komitèen starter et aktivt arbeid for å rekruttere utvekslingsstudent søkes det avklart at 
klubben har minst to aktuelle vertsfamilier.  
 
Øyvind N. Bråten, District Youth Exchange, har gitt et tips til etterfølgelse: «Sett av kr 10.000 
i budsjettet hvert år, etter tre år har det blitt 30.000 = nok til å ta imot én student hvert 3. år 
– om det er det klubben ønsker. Så slipper det å bli så stor post hver gang man er 
vertsklubb.» Dette forteller noe om hva det vil koste klubben å ta imot en student, ca kr 30 
000,-. 
  
Komitèen støtter presidenten i at tiden er inne for at vår klubb igjen engasjerer seg i dette 
viktige arbeidet.  
 
Det ble for noen år tilbake besluttet at klubben ønsker utveksling med land som har samme 
skoleårshjul som Norge. Det ble gjort med bakgrunn i krevende erfaring med det motsatte.  
 
For at utveksling kan bli en realitet fremmes følgende forslag til vedtak:  

1. Det fremmes en kollektiv forpliktelse for klubben til å få på plass to vertsfamilier, 

samt en avlastningsfamilie.   

2. Det avsettes kr 30 000,- til ungdomsutveksling.   

3. Utveksling skal være mot et land med samme skoleårshjul som Norge.   
 

Alternativt  
 

1. Det jobbes aktivt med utveksling Rotaryåret 2023/2024.   
2. Det fremmes en kollektiv forpliktelse for klubben til å få på plass to vertsfamilier, 

samt en  avlastningsfamilie.   
3. Det avsettes, inneværende Rotaryår, kr 20 000,- til ungdomsutveksling 2023/2024 og 

søkes  innarbeidet ytterligere kr 10 000,- neste Rotaryår.   

4. Utveksling skal være mot et land med samme skoleårshjul som Norge.   
 

For Komitèen for ungdom/RYLA Inger Cock-Olsen /s/  
 



PS 21.10.2021 
 
Det vi samlet vil formidle og som vi håper kan deles, er at klubben må stå samlet og være 
interessert i å ta det ansvaret og den arbeidsoppgaven det er å både sende ut og ikke minst 
ta imot en utvekslingsstudent. Alle komitemedlemmene har erfaring med dette arbeidet. 
Det er også derfor vi har jobbet for en styrebehandling av dette, i god tid før første sentrale 
frist, som var oppgitt til 22.10.21. 
 
Komiteen mener at det ikke er praktisk gjennomførbart nå, å få til en utveksling for neste 
skoleår. 
 
Avhengig av varslet styrebehandlingen 28.10.21, ser komiteen for seg, våren 2022, å starte 
en prosess for utveksling 2023/2024. 
 
Eidsvoll Rotary er kjent for å være en god klubb å komme til og en trygg klubb å bli sendt ut 
fra. Et omdømme vi har som mål også i fremtiden. 
 
Mvh 
Inger 
 
 

9 TRF 
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